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                  PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare (online) a  Consiliului  local  al 

municipiului  Târgu Mureş  din data de  19  noiembrie 2021   

 

 

  

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la  începutul şedinţei  

17 consilieri locali. Absentează  d-nii  consilieri  Tamasi  Zsolt,  Jakab Istvan, Suciu 

Horaţiu, Gyorgy Alexandru şi Maior Claudiu.  

In timpul lucrărilor şedinţei s-a conectat dl. consiler Szabo Peter, sunt prezenţi 18 

consilieri locali.  

Dl.  consilier Kelemen: - buna ziua, stimaţi colegi, fac prezenţa. Deci, dl. 

Tamasi încă nu este; nici dl. vice Portik, dl. vice Portik este acum; dl Szabo Peter – nu-l 

văd; dl. Szabo Arpad este;  d-șoara Frunda – da; eu sunt;  dl. Bereczki – este; d-na 

Kakassy –da; dl. Iszlai – da; dl consilier Jakab – nu-l văd încă; dl consilier Venczi –este; 

dl. consilier Suciu – nu-l văd; dl. consilier Șarlea – este; dl. vice Alex Gyorgy – nu văd 

încă; dl. consilier Voicu – da, mulțumesc; dl. consilier Pescar – este; dl. consilier Kiss – 

da; dl. consilier Maior – nu l-am văzut încă, probabil nici nu e; Moldovan Călin – da, 

mulțumesc; dl. consilier Papuc – l-am văzut, da; dl. consilier Pui – da, mulțumesc; dl. 

consilier Bălaș –da și dl. consilier Papai și pe el l-am văzut, da.   

Suntem statutari, 17 suntem prezenți. Deschid ședința extraordinară.  

După cum ați văzut,  în Convocator avem trei  proiecte de hotărâre pe ordinea de 

zi. Dacă nu sunt alte propuneri pentru Ordinea de zi atunci o supun la vot, și dat fiindcă 

sunt online, o să întreb dacă e cineva împotriva Ordinii de zi?  Nu.  

Dacă se abține cineva? Nu, mulțumesc.  

Atunci, Ordinea de zi este aprobată în unanimitate.  

Înainte să trecem la discuția proiectelor de hotărâre  vreau să aprobăm  două 

procese-verbale. Prima dată, procesul-verbal din data de 30 septembrie.  

 Dacă este cineva împotrivă? – nu. 

 Dacă se abține cineva? Nu.  

Atunci Procesul verbal este aprobat în unanimitate.  

Procesul-verbal al ședinței 15 octombrie. 

Dacă este cineva împotrivă ? Nu, mulțumesc. Dacă se abține cineva? Ok. Și  

acest proces-verbal a fost aprobat. Mulțumesc foarte mult.  

Și vreau să luăm act de 3 informări, le aveți pe tablete. Mulțumesc. Și, atunci să 

trecem la discuția proiectelor de hotărâre.  

Punctul 1 – Proiect  de hotărâre privind participarea la sesiunea de finanţare 

2021 din cadrul „Programului privind creşterea eficienţei energetice şi gestionarea 

inteligentă a energiei în clădiri publice” şi aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
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pentru obiectivul de investiţii: „Modernizare, reabilitare şi eficientizare  energetică – corp 

C1 – Liceul tehnologic  Avram Iancu, str. Gh. Doja nr. 13 Târgu Mureş”. 

Dl.  consilier Kelemen: - cine ne prezintă materialul din partea executivului? Dl. 

director Lobonț, sunteți? Nu. Oricum, aveți materialul pe tablete, cred că este în ordine 

dacă are cineva, vrea să intervină cineva? Dacă nu, atunci o supun la vot.  

Este cineva împotrivă? – Nu. Mulțumesc.  

Dacă se abține cineva? - Nu. Atunci materialul nr. 1 de pe ordinea de zi a fost 

aprobat în unanimitate. Mulțumesc frumos. Trecem mai departe. 

Punctul 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

colaborare între Municipiul Târgu Mureş şi Asociaţia Parapács Egyesület, în vederea 

organizării evenimentului de interes public local ,,Târgul de Crăciun 2021”. 

Dl.  consilier Kelemen: - dacă vă amintiți, la rectificarea bugetară anterioară am 

aprobat sumele atât pentru proiectul de hotărâre nr. 2 atât și pentru 3. Dar n-au intrat 

materialele referitoare la încheierea acordurilor de colaborare de asta sunt aceste 

materiale aici. Dacă vrea să intervină cineva?  Dl. Pui, aveți cuvântul. 

Dl.  consilier Pui: - mulțumesc. În primul rând,  aș avea o întrebare aceasta se 

referă la: dacă Primăria Târgu Mureș a avut anunț în acest sens în perioada anterioară? 

Pentru că am văzut că aceste acorduri au fost semnate în baza unor cereri depuse la 

Primărie de către cele două  asociații. Vorbim de punctul 2 și punctul 3. Și aș fi interesat 

să știu dacă aceste cereri au fost depuse în urma unui anunț public făcut, astfel încât toate 

asociațiile de profil care sunt interesate, care ar fi fost interesate să poate să-și depună 

această cerere sau cum  s-a ajuns la acest aspect. Iar al 2-lea punct pe care aș vrea să vi-l 

aduc în vedere este o opinie personală. Eu cred că astfel de evenimente care, într-adevăr 

sunt dorite de târgumureșeni, s-ar putea cu un management bun, s-ar putea să se realizeze 

cu un cost mult mai puțin, ba chiar ar putea să fie generatoare de venit. Astfel încât, în loc 

ca să aprobăm sume considerabile, vorbim de 169 mii de lei pentru nr. 2 și 162 pentru 

Orășelul copiilor, printr-o strategie în acest sens cred că dacă am atrage oameni din 

exterior și chiar entități private, am puteam în loc să grevăm bugetul municipiului cu 

aceste sume, să aducem alte sume, până la urmă, în visteria orașului. Vă mulțumesc. 

Dl.  consilier Kelemen: - Mulțumesc. 

Dl.  consilier Papai: - aș vrea să intervin și eu dacă se poate 

Dl.  consilier Kelemen: - imediat dl. Papai și d-șoara Frunda și-a exprimat 

intenția de a interveni, mai vreau să văd  dacă cineva intervine  din partea Municipiului, 

întrebarea dl. Pui. Referitor la punctul 2,  dl. Pui, nu sunt neapărat de acord. Aceste 

evenimente sunt printre puținele care nu trebuie să genereze venituri, după părerea mea, 

dar asta este o părere personală.  Nu știu cine, că nu am văzut, a vrut să intervină cineva 

din partea orașului?  

D-na Marina Ciugudean: - nu a existat un anunț în acest sens. I-am răspuns 

punctual d-lui consilier Pui. 

Dl.  consilier Pui: - bine. Mulțumesc.  

Dl.  consilier Kelemen: - da, mulțumesc. D-șoara Frunda aveți cuvântul, și după 

aceea dl. Papai.  

D-na  consilier Frunda: - mulțumesc dl. președinte. Aș avea o întrebare în 

primul d-nei Ciugudean, dacă se poate să modificăm în nota de proiect, sau plan de 

proiect, un punct?  

D-na Marina Ciugudean: - depinde despre ce este vorba, dacă spuneți. În 

planul de proiect? 
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D-na  consilier Frunda: - în planul de proiect la punctul 2 lit. a, aș dori să 

schimbăm Ceasul cu flori cu P-ța Bolyai.  

D-na Marina Ciugudean: - asta da, se poate. 

D-na  consilier Frunda: - în cazul acesta, atunci aș face un amendament, în 

sensul modificării Planului de proiect pe pagina 3, mă scuzați pe pagina 2 lit. 2A - Ceasul 

cu flori cu P-ța Bolyai.  

D-na Marina Ciugudean: - da 

D-na  consilier Frunda: - și atât. Aicea în două locuri se schimbă. Deci la 

propunere de program și după aia la descrierea coroanei.  

Dl.  consilier Kelemen:  - ok.  

D-na  consilier Frunda: - și respectiv la Acord de colaborare la fel cu 

modificările aferente.  

D-na Marina Ciugudean: - cum?  

Dl.  consilier Kelemen:  - o să mă reîntorc la dumneavoastră, d-şoara Frunda. 

Dl. Papai, aveți cuvântul. 

Dl.  consilier Papai: - bună ziua. Sunt cu totul de acord cu cea ce a spus dl. Pui,  

în spiritul transparenței trebuia anunțat, trebuia făcut un concurs, să vedem cine se 

califică, cine oferă niște chestii mai bune pentru oraș. Dar oricum fapta e consumată că 

suntem la sfârșit de noiembrie nu cred că se mai poate face ceva în acest sensul acesta. În 

schimb am văzut la punctul 3, eu zic că e bine să vorbim de ambele puncte deodată că se 

referă în principiu cam la același lucru.  

Dl.  consilier Kelemen:  - bine. 

Dl.  consilier Papai: - Am văzut la punctul 3 că se vor amplasa 12 de căsuțe care 

bănuiesc că se vor subînchiria către diverși agenți economici. Întrebarea mea este dacă și 

la punctul 2 se va întâmpla acest lucru, că acolo pentru că n-am văzut în acord așa ceva. 

Deci, dacă mi se poate răspunde. Adică bănuiesc că o să fie niște căsuțe care să vândă de 

la vin fiert la altceva. Și dacă da, aș avea următorul amendament. Haideți să sprijinim 

economia locală, gurile rele spun că sunt deja sunt stabilite  firmele care vor veni și cel 

puțin în cazul punctul 3 nu ar fi nici unul din Târgu Mureș. Deci eu aș vrea un 

amendament în sensul ca să impunem un minim de 40% să fie cu agenți economici cu 

sediul social în Târgu Mureș și minim 60% cu sediul social în județul Mureș. Mai rămân 

20%. Deci ar fi amendament și pentru punctul 2 și pentru punctul 3.  

Dl.  consilier Kelemen:  - mulțumesc. Dacă sunt alte intervenții?  

Dl.  consilier Pescar:  - da, eu vreau să intervin. 

Dl.  consilier Kelemen:  - Vă rog dl. Pescar. 

Dl.  consilier Pescar:  - da. S-a gândit cineva că suntem în pandemie și chiar nu 

o controlăm? Unii vorbesc de valul 5, nu știu, val după val. Ce ne facem dacă ne prinde 

pandemia cu un contract semnat de evenimente? Este cumva cuprins în contractul acela 

ca în caz că îi pandemie și nu putem să ne expunem, nu se ține evenimentul? Sau nu știu, 

ne pregătim de acum, eu știu că pregătirile astea costă. Prin Germania s-o anunțat că se 

renunță la Târgul de Crăciun, acum la noi, știu că la noi suntem mai puțin conștienți de 

pericolul care ne apasă,  apoi și la Târgul de Crăciun să ne demonstrăm inconștiența? Nu 

știu. Și mai ales facem o organizare așa, cu să zic? În deplină criză, nu știu, poate o 

întoarce criza, poate, eu stau și număr la intrare în magazine certificatele verzi. O fi în 

regulă, n-o fi în regulă? Mie mi se pare că nu e în regulă la ora asta se ne gândim la 

evenimente cu largă participare cetățenească. Mulțumesc. 

S-a conectat dl. consilier Szabo Peter – sunt prezenţi 18 consilieri locali. 

Dl.  consilier Kelemen:  - mulțumesc și eu.  
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Dl.  consilier Bălaș:  - și eu aș vrea să intervin dl. președinte.  

Dl.  consilier Kelemen:  - dl. Bălaș, aveți cuvântul. 

Dl.  consilier Bălaș:  - sunt cu totul de acord că în viitor aceste evenimente vor 

trebui externalizare către ONG-uri și că forma asta este bună. Adică, să nu se mai ocupe 

angajații din Primărie, ci să externalizăm. Acuma problema mea este de fond. Cine face 

asta? Nu s-a publicat un caiet de sarcini, nici un plan de evenimente. Așa cum a spus și 

colegul Sebi Pui, aceste evenimente trebuiau anunțate în septembrie, să se înscrie mai 

multe ONG-uri, probabil apărea o concurență între ele și probabil că nu trebuia să dăm 

160 mii de lei ci  poate  numai 110 mii lei că un alt ONG făcea mai ieftin. Nu știu. Ori 

după ce identitatea vizuală a orașului a fost dată la o firmă din Zalău, către un domn pe 

care îl cheamă Porcsalmi și e coincidență de nume că tocmai e vicepreședintele UDMR, 

acum asistăm iarăși la atribuiri din astea directe  și care nasc suspiciuni. Dacă ar fi făcut 

așa ceva Dorin Florea, sigur tot UDMR-ul  ar fi sărit  până la tavan, că uite, dă le prieteni 

evenimentele. Acum, eu fiind  antrenat în tot feluri de chestii de astea, dați-mi voie să am 

și rezerve că totul s-a făcut la mica înțelegere. Pe mine nu mă interesează cine-s 

fundațiile, asociațiile, cine le conduc habar n-am, dar câte vreme se scrie în expunerea de 

motive că un ONG a făcut 2 adrese că vrea să facă Târgul de Crăciun și Primăria: da fă-l 

mă, hai mă, că dacă ai făcut 2 adrese, acum cum să nu-ți dau eu să faci Târgul de 

Crăciun, că doar ce-i așa mare lucru. Înțelegeți?  Deci, este după mine o manevră din asta 

din nou de a da la prieteni anumite chestii. Repet, forma este bună trebuie externalizare 

evenimentele acestea, dar nu așa cum s-a realizat acum, așa încât eu voi vota împotrivă. 

Mulțumesc.  

Dl.  consilier Kelemen:  - mulțumesc. Stimați colegi o să procedez la vot. Prima 

dată începem cu proiectul de hotărâre nr. 2. O să supun la vot în forma originală 

materialul, și pe urmă, o trecem la amendamente. Dat fiind faptul, în acest caz o să supun 

la vot, prin a întreba cine este de acord cu forma originală a proiectului? Nimeni.  

Dacă se abține cineva? Nimeni.  

Deci, forma originală a proiectului a fost respinsă. O să trec la amendamente.  

D-na  consilier Frunda: - dl. președinte, mă scuzați că intervin. Dar nu merge 

transmisiunea live pe facebook, acum semnalizează cineva.  

Dl.  consilier Kelemen:  - bine, rog pe cei de la tehnic să încerce să rezolve 

această problemă, dar trebuie să mergem înainte. O să mergem la amendamentul d-șoarei 

Frunda care propune modificarea …. Bine, dl. viceprimar o să ajungem și acolo, în prima 

fază lăsați să terminăm ….. dl. vice Portik?  

D-na  consilier Frunda: - nu vă înțelegem, dl. președinte. 

Dl.  viceprimar Portik:  - deci aș.. nu trebuie.. bine. Aș veni cu modificarea  

Dl.  consilier Kelemen:  - nu vă auzim, dl. Portik, Pe mine mă auziți, stimați 

colegi?  

D-na  consilier Kakassy: - acum da. 

Dl. consilier Szabo P.: - da, se aude. 

Dl.  consilier Kelemen:  - nu îl auzim pe dl. viceprimar. Supun la vot în prima 

fază amendamentul d-șoarei Frunda. 

D-na  consilier Frunda: - dl. Președinte,  

Dl.  consilier Kelemen:  - da,vă rog 

D-na  consilier Frunda: - am vrut să intervin, numai că aţi pierdut semnalul. 

Deci amendamentul meu o să fie reformulat de către dl. viceprimar Portik. 

Dl.  consilier Kelemen:  - dl. viceprimar Portik, ok,vă rog s-o facem. Dl Portik 

aveți cuvântul. 
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Dl.  viceprimar Portik:  - se aude acum?  

Dl.  consilier Kelemen:  - da 

Dl.  viceprimar Portik:  - Deci aș dori să propun în locul amendamentului 

propus de d-șoara Frunda, un alt amendament care se, care rezolvă și mai sigur. Deci nu 

proiectul modificăm, pentru că proiectul unul este propus de  o anumită asociație. Deci 

noi putem să propunem modificarea acordului. E mai simplu și aș spune acolo ca ceea ce 

s-a dorit este Capitolul 4 articolul 3. Deci Capitolul este Drepturile și obligațiile părților, 

articolul 4: Municipiul Târgu Mureș are următoarele drepturi și obligații. Aici lit. e:  să 

realizeze coroana de advent din P-ţa Trandafirilor pe scheletul metalic amplasat de 

asociaţie, litera aceasta să fie ştearsă. 

Dl.  consilier Bălaș:  - nu am înțeles nimic 

Dl.  consilier Kelemen:  - dl. viceprimar, nu vă înțelegem. Deci eu am ajuns 

până acolo că Acordul de colaborare să modificăm, la Capitolul 4 art. 4 . Nu vă supărați, 

închideți acolo microfonul acela din Primărie. Închideți microfonul! Mulțumesc. Dl. vice, 

încercați să spuneți încă o dată vă rog, că nu pot să supun astfel la vot. Dl. consilier 

Portik? Adică dl. viceprimar Portik, vă rog formulați amendamentul. Înțelegeți?  

Dl.  viceprimar Portik:  - dacă aicea am interferențe audio atunci nu pot să 

vorbesc nici eu 

Dl.  consilier Kelemen:  -  acum să spuneți, vă rog. Acum vă înțelegem.  

Dl.  viceprimar Portik:  - propunerea mea este să eliminăm lit. e de la art. 3 din 

Capitolul 4 din Acordul de parteneriat de Acordul de colaborare.  Atât.  

Dl.  consilier Kelemen:  - Am înțeles. Deci ați înțeles amendamentul. Din 

Acordul de colaborare eliminăm la Capitolul 2 art. 3 lit. e. Vă rog 

Dl.  viceprimar Portik:  - … și tot amendamentul ce a propus d-șoara Frunda  

Dl.  consilier Kelemen:  - Am înțeles. O supun la vot. Cine este împotriva 

acestui amendament? 

Dl.  consilier Bălaș:  - Radu Bălaș,  

Dl.  consilier Kelemen:  - bine.,  

Dl.  consilier Pescar:  - Radu Pescar  

Dl.  consilier Kelemen:  - dl. Pescar. 2 

Dl.  consilier Kiss:  - Kiss Zoltan, dl Președinte  

Dl.  consilier Kelemen:  - da  

Dl.  consilier Moldovan:  - și Moldovan Călin 

Dl.  consilier Kelemen:  - am înțeles. Cine se abține?  

Dl.  consilier Papai: - eu, Papai 

Dl.  consilier Kelemen:  - am înțeles. Papai. Astfel amendamentul a fost aprobat 

cu 3 voturi împotrivă și o abținere. Mergem mai departe. Dl. Papai, dacă puteţi să 

formulaţi amendamentul exact. Este o susţinere, cred, pentru asta,  dar trebuie să 

formulaţi ca să o supun la vot.  

Dl. consilier Papai: - ar fi tot în regulament un subpunct la obligaţiile asociaţiei.  

Dl.  consilier Kelemen:  - vă referiţi la acordul de colaborare, da? 

Dl. consilier Papai. – în acordul de colaborare, se impune un procent minim de  

Dl. consilier Kelemen: - capitol, articol, vă rog! 

Dl. consilier Papai: - se suplimentează cu un articol nou, la obligaţiile părţilor. 

Dl. consilier Frunda: - eu cred că dl. Papai se referă la art. 4 unde se prevede 

drepturile şi obligaţiile Asociaţiei Parapacs, după punctul 8.  

Dl. consilier Papai: - exact,  suplimentăm,   

Dl. consilier Kelemen. – deci, la art. 4  un nou punct care prevede obligaţia   
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Dl. consilier Papai: - de a asigura un minim 40%. Mi-e greu să formulez să fie 

ok, dar cam asta aş dori să fie, măcar 40%  din Târgu Mureş firmele care vor închiria 

acele căsuţe. Sau care vor participa, sau vor subînchiria, asta zic că la punctul 2 nu este 

stabilit clar câte căsuţe vor fi sau cum va fi.  

Dl. consilier Kelemen: - să zicem că se introduce un nou punct care prevede că 

minim 40% din comercianţi trebuie să aibă sediul social în Târgu Mureş şi minim 60% în 

judeţul Mureş.  Asta este propunerea.  Supun la vot în acest fel.  

Cine este împotriva acestui amendament? -  Nimeni  

Cine e abţine? - Nimeni. Amendamentul este aprobat în unanimitate.   

Cu aceste două amendamente aprobate, supun la vot proiectul de hotărâre în 

integralitate, cu cele două amendamente aprobate. 

Cine este împotriva acestuia? – 4 voturi (Bălaş R,  Moldovan C., Kiss Z., Pescar 

R.)  

Cine e abţine?  - 1 vot  (Pui S.) 

Hotărârea a fost aprobată cu 4 voturi împotrivă şi o abţinere, cu amendamentele 

aprobate. 

Punctul nr. 3 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind  aprobarea încheierii unui acord de colaborare între 

Municipiul Târgu Mureș şi Asociația pentru progres, dezvoltare și comerț ,,Mercur”, în 

vederea organizării evenimentului de interes public local ,,Orășelul copiilor”. 

Dl. consilier Kelemen: - la punctul 3 ştim, de fapt dl. Papai cred că susţineţi 

amendamentul la fel cum aţi făcut şi pentru materialul nr. 2. Dacă sunt alte propuneri de 

amendament? 

Dacă nu, supun la vot materialul în forma originală.  

Cine este pentru forma originală? - Nimeni  

Cine e abţine? - Nimeni. 

Forma originală este respinsă. 

Supun la vot amendamentul dl. Papai. La art. 4 introducem un nou punct, cu 

aceleaşi prevederi  ca şi la proiectul nr. 2, referitor la obligativitatea ca 40% din 

comercianţi să aibă sediul social în Târgu Mureş şi 60% în judeţul Mureş. Corect? Dl. 

Papai e corect? 

Dl. consilier Papai: - minimum. Poate să fie şi sută la sută. 

Dl. consilier Kelemen: - asta am zis, minim. Supun la vot acest amendament.  

Cine este împotriva acestuia? - Nimeni 

Cine se abţine? – Nimeni.  

Amendamentul a fost aprobat în unanimitate.  

Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat, al d-lui Papai.  

Cine este împotriva acestui material? – 4 voturi (Bălaş R., Pescar R., Kiss Z., 

Moldovan C.) 

Cine se abţine? – 1 vot  (Pui S.)  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 4 voturi împotrivă şi o abţinere.  

Dl. consilier Kelemen: - Dacă la  diverse vrea să intervină cineva. Aş vrea să 

precizez că pe mine mă aşteaptă la şedinţa Aquaserv  unde trebuie  să reprezint oraşul.  
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Luând în considerare că avem şedinţă săptămâna viitoare,  dacă se poate  să ridicaţi doar 

problemele foarte urgente la diverse.  

Dl. consilier Frunda: - având în vedere că anul trecut, respectiv în cursul anului 

acesta, am semnalizat către Direcţia şcoli de nenumărate ori, că centrala de la Liceul 

Electromureş, există numai o centrală, respectiv nici aceea nu este prea funcţională, şi am 

primit nenumărate promisiuni că o să schimbe şi o să suplimenteze centralele, de la dl. 

director, alaltăieri s-a stricat singura centrală din şcoală, şi copiii trebuia să intre  online 

din cauza aceasta. Afară sunt 4 grade şi nu avem centrală la liceu. Aş dori ca până marţi 

să primesc, dacă se poate, o situaţie cu centralele, respectiv de ce nu s-au montat centrale 

noi în acest liceu, deşi sunt bani prevăzuţi pentru cumpărarea acestora.   

Dl. consilier Kelemen. – dacă nu sunt alte intervenţii, vă doresc o zi frumoasă şi 

un weekend plăcut, ne vedem săptămâna viitoare.  

 

 

 
 Dl. consilier  Kelemen Atilla  – preşedinte de şedinţă  _______________________ 

 D-na Bâta Anca Voichiţa  -  Secretar  general  al  Municipiului Târgu Mureş ____ 


